

CONFERENCE CALL

on the organization of an international scientific conference in a hybrid format “Science, technology and innovation technologies in the period of the Revival of new epoch of the powerful state” dedicated to Science Day.

The Academy of Sciences of Turkmenistan invites you to take part in the international scientific conference “Science, technology and innovation technologies in the period of the Revival of new epoch of the powerful state” dedicated to Science Day of Turkmenistan, which will be held in hybrid format on June 12-13, 2026 in Ashgabat.

Conference working languages: Turkmen, English and Russian.

Conference subjects are as follows:

1. Nanotechnology, chemical technologies, the study of new materials and power engineering;
2. Biotechnology, molecular biology, agriculture, ecology and genetics;
3. Information and communication systems, computer technologies;
4. Contemporary medicine and technologies for medicaments production;
5. Innovative economy;
6. Humanities.

Conference information can be found at: <https://science.gov.tm/news>

Those wishing to participate in the scientific conference must submit the required documents and comply with the **participation conditions and report, thesis and abstracts requirements.**

Applications for participation, the registration form, and abstracts with annotations must be submitted by March 31, 2026 (inclusive).

Submissions that do not meet the established requirements or are received after the specified deadline will not be considered for review or publication.

The address of the Academy of sciences of Turkmenistan:

15, Bitarap Turkmenistan str., Ashgabat, Turkmenistan.

Contact phone number: +99312 94-14-52

Emails:

conference.tkm.june2026@gmail.com,

conference.tkm.june2026@sanly.tm

ИНФОРМАЦИОННОЕ ПИСЬМО

о проведении международной научной конференции в гибридном формате "Наука, техника и инновационные технологии в период Возрождения новой эпохи могущественного государства", посвященной Дню науки.

Академия наук Туркменистана приглашает принять участие в работе международной научной конференции "Наука, техника и инновационные технологии в период Возрождения новой эпохи могущественного государства", посвященной Дню науки, которая проводится в гибридном формате 12–13 июня 2026 г. в г.Ашхабад.

Рабочие языки конференции: туркменский, английский и русский.

Тематические направления конференции:

1. Нанотехнологии, химические технологии, изучение новых материалов и энергетика;
2. Биотехнология, молекулярная биология, сельское хозяйство, экология и генетика;
3. Информационные и коммуникационные системы, компьютерные технологии;
4. Современная медицина и технологии производства лекарственных средств;
5. Инновационная экономика;
6. Гуманитарные науки.

Информацию о конференции можно найти по адресу: <https://science.gov.tm/news>

Желающие принять участие в научной конференции, при подаче необходимых документов обязаны соблюдать соответствующие условия участия в конференции и требования к оформлению тезисов докладов и аннотаций.

Заявки на участие в конференции, регистрационная форма, тезисы докладов с аннотациями, принимаются до 31 марта (включительно) 2026 года.

Работы, не соответствующие предъявляемым требованиям и представленные позднее установленного срока, не рассматриваются и не публикуются.

Адрес Академии наук Туркменистана:

г. Ашхабад, Битаран Туркменистан шаёлы, 15.

Контактный телефон: +993 12 94-14-52

адреса электронной почты:

conference.tkm.june2026@gmail.com,

conference.tkm.june2026@sanly.tm